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هفت�ه بيس�ت و يك�م ليگ برت�ر فوتب�ال با 
صدرنشيني استقلال، توقف تراكتور و سومين 

برد متوالي سپاهان به پايان رسيد. 
   راه آهن صفر- استقلال يك

آبي پوش��ان تيم خوش��بخت هفته بيست و يكم 
بودند. آنها نهايت استفاده را از تساوي پرسپوليس 
و نفت تهران بردند و با پيروزي يك بر صفر مقابل 
راه آهن صدرنشين ليگ برتر شدند. آبي ها با اين 
پيروزي 41 امتيازي شدند و بالاتر از پرسپوليس 

40 امتيازي به صدر جدول رسيدند. 
اس��تقلال در حالي ديروز برابر راه آهن به ميدان 
رفت كه با توقف شاگردان دايي برابر نفت تهران 
در روز جمعه، آنها بهترين فرصت را براي رسيدن 
به صدر جدول رده بندي داشتند و مي توانستند 
با يك پيروزي ج��اي پرس��پوليس را بگيرند. با 
اين ح��ال قلعه نويي در ش��رايطي تيم��ش را به 
ميدان فرستاد كه تعداد زيادي از بازيكنانش را به 
دليل مصدوميت و محروميت در اختيار نداشت، 
به طوري كه تنها س��ه بازيك��ن را روي نيمكت 
ذخيره ها داش��ت. همچنين با توج��ه به جدايي 
پژمان منتظري و رفتن او به قطر، امير قلعه نويي 

در بازي ديروز از ساموئل در خط دفاعي استفاده 
كرد. در س��وي ديگر راه آهني ها در حالي مقابل 
اس��تقلال قرار گرفتند كه بدبياري هاي اين تيم 
كه با نتايج ضعيف ش��اگردان ابراهيم زاده و قرار 
گرفتن در بين تيم هاي قعرنش��ين آغاز شده بود 
با بازداشت مالك راه آهن كامل شد تا اين تيم در 

بدترين شرايط ميزبان استقلال باشد. 
با اين شرايط سيد علي ديروز سوت شروع بازي 
راه آهن و اس��تقلال را به صدا در آورد. استقلال 
مانند بازي هاي گذشته با استفاده از جناحين و 
سانتر به دنبال گلزني بود و در مقابل راه آهني ها 
هم با ارس��ال پاس هاي عمقي براي خالقي فر و 
همچنين نفوذهاي بهادر عبدي چشم به دروازه 

رحمتي داشتند. 
در دقايق ابتدايي بازي اس��تقلالي ها هجومي تر 
شروع كردند با اين حال برتري آنها منجر به خلق 
موقعيت خطرناك روي دروازه راه آهن نش��د. از 
دقيقه 20 به بعد كه جريان بازي متعادل ش��د و 
ش��اگردان ابراهيم زاده هم با زير فشار گذاشتن 
استقلال سعي در ايجاد موقعيت گلزني داشتند 
كه فش��ار آنها هم نتيجه اي نداشت. نيمه اول در 

حالي به پايان رسيد كه بازيكنان دو تيم با وجود 
جلو آمدن تا پش��ت محوطه  جريم��ه در ادامه با 
بي دقتي موقعيت هاي گلزني از دست مي دادند تا 
داور مسابقه در سوتش به نشانه تساوي بدون گل 

استقلال و راه آهن در نيمه اول بدمد. 
نيمه دوم را هجومي شروع كردند. دقيقه 56 بازي 
بود كه اولين موقعيت خطرناك بازي را راه آهني ها 
به دس��ت آوردند اما ضربه بهادر عبدي كه پشت 
مدافعان استقلال صاحب توپ شده بود در مصاف 
تك به تك با رحمتي دروازه بان اس��تقلال با يك 
شيرجه دفع كرد تا دروازه ها همچنان بسته بماند. 
در ادامه امير قلعه نويي دست به تعويض زد و هاشم 
بيك زاده را كه پس از پش��ت سر گذاشتن دوران 
مصدوميتش آماده بازي شده بود به ميدان فرستاد 
و آرش برهان��ي را از زمين بازي بيرون كش��يد؛ 
تعويضي كه زياد به مذاق مهاجم استقلال خوش 
نيامد و برهاني با حالت قهر ب��ه جاي اينكه روي 
نيمكت بنشيند به رختكن رفت و گفته مي شود 
اعتراضش را با لگد زدن به كلمن نشان داده است، 
واكنشي كه قلعه نويي پس از پايان بازي درباره آن 
گفت: »من فيلم بازي را حتماً مي بينم، اگر برهاني 

چنين كاري كرده باش��د او تا زمان��ي كه من در 
استقلال باشم در استقلال نخواهد بود. «

با خروج برهاني، بيك زاده كه جانشين او شده بود 
بر خلاف بيشتر بازي هاي استقلال در جناح راست 
قرار گرفت. تعويض قلعه نويي خيلي زود جواب داد 
و بيك زاده در دقيقه 66 پايه گذار گل استقلال شد. 
در اين دقيقه س��انتر بيك زاده از راست در دهانه 
دروازه به محمد مهدي نظري در محوطه ش��ش 
قدم رسيد و هافبك شيرازي استقلال با يك بغل 
پا توپ را وارد دروازه طالب لو كرد تا استقلال يك 
بر صفر از راه آهن جلو بيفتد. اين اولين گل نظري 
براي استقلال در ليگ سيزدهم بود. او در اين باره 
پس از پايان بازي گف��ت: » امير قلعه نويي خيلي 
خيلي پاي من ايس��تاد و من خدا را شكر مي كنم 
كه گل سه امتيازي زدم و توانستيم با اين گل به 
صدر جدول برويم. «وي در مورد اينكه هفته هايي 
كه گل نمي زد چه شرايطي داشت، گفت: » فشار 
زيادي روي خودم احساس مي كردم و وقتي گل 
زدم اين فشار از روي من برداشته شد و اشك در 
چشمانم جمع ش��د. « در ادامه بازي هر چند راه 
آهني ها آرايش هجومي تري گرفتند اما توان زير 
فشار گذاشتن استقلال را نداش��تند تا در نهايت 
بازي با برتري يك بر صفر آبي ها به پايان برس��د 
و ش��اگردان قلعه نويي با اين س��ه امتياز بالاتر از 
پرسپوليس در صدر جدول ليگ برتر قرار بگيرند. 
   از توقف تراكتور تا س�ومين برد متوالي 

سپاهان
به جز بازي استقلال و راه آهن ديروز چهار بازي 
ديگر هم انجام شد. سپاهان در قم با يك گل از سد 
ميزبانش صبا گذشت. مهدي شريفي زننده تك 
گل اين بازي بود تا شاگردان كرانچار به سومين 
برد متوالي شان برس��ند. تيم هاي تراكتورسازي 
تبريز فجر سپاسي هم در تبريز به تساوي بدون 
گل رس��يدند. در اين مس��ابقه حميد جوكار در 

دقيقه 52 از زمين مسابقه اخراج شد. 
همچنين در كرم��ان، تيم هاي مس و س��ايپا به 
تساوي 2-2 دست يافتند. سايپاي مهمان ابتدا با 
گل هاي كاوه رضايي و علي زينالي در دقايق يك و 
23 از مس پيش افتاد اما مسي ها با گل هاي دقايق 
45 و 53 هادي تأميني و لوسيانو ادينيو توانستند 
دو گل عقب افتاده را جبران كنند و بازي با نتيجه 
2 - 2 به پايان رسيد. گسترش فولاد هم در رشت 
2 بر يك داماش گيلان را شكست داد. بايرامي و 
انصاري براي تيم تبري��زي و محمدرضا مهدوي 

براي ميزبان در اين بازي گلزني كردند. 
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رسول خادم رئيس فدراسيون كشتي شد. مجمع انتخاباتي فدراسيون 
كشتي صبح ديروز با حضور 38 نفر از اعضا به رياست نصرالله سجادي 
در آكادمي ملي المپيك برگزار ش��د كه رسول خادم با 37 رأي موافق 
و يك رأي ممتنع براي مدت چهار س��ال به عنوان رئيس فدراسيون 
كشتي انتخاب شد. راي گيري بين رسول خادم و سيدمجتبي شيرازي 
انجام ش��د. البته پيش از اين قرار بود اين رأي گيري بين كانديداهايي 
چون محمدرضا توپچي، علي بديع و حميد س��يفي برگزار شود كه به 
غير از شيرازي بقيه پيش از آغاز مجمع به نفع رسول خادم از حضور در 
انتخابات انصراف دادند. البته عباس جديدي به عنوان يكي از گزينه هاي 
رياست اين فدراسيون با نامه سازمان بازرسي مجوز حضور در مجمع را 
دريافت نكرد تا خادم كه پيش از اين هم به نظر نمي رسيد مشكلي براي 
نشستن بر صندلي فدراسيون كشتي داشته باشد با خيال راحت زمام 

امور كشتي را در دست بگيرد. 
   بايد به جاي حرف زدن عمل كنيم 

رس��ول خادم با اعلام اينكه تصورش را نمي كرده روزي بتواند رئيس 
فدراسيون كشتي شود مي گويد: ابتدا بايد از كساني كه به من رأي دادند 
و اعتماد كردند تشكر كنم. كشتي مدتي است با مشكلات عديده اي هم 
به لحاظ اقتصادي و هم به لحاظ مديريتي روبه رو بوده است. ورزش ايران 
صاحب سند برنامه ريزي براي كشتي نبوده اما ما سندي را با چشم انداز 
المپيك 2014 تدوين كرده ايم. ما در اين مدت روي حوزه هاي مختلف 
بحث كرديم كه از جمله آنها نظام برنامه ريزي جامع در كشتي است زيرا 

ورزش ايران صاحب سند برنامه ريزي براي كشتي نيست. 
خادم با اشاره به اينكه در اين مدت ضعف هاي زيادي داشتيم و بزرگان 
ما از صحنه دور بودند اظهار داشت: در هر ورزشي پيشكسوت ها يكي از 
سرمايه ها به حساب مي ايند كه متأسفانه ما در كشتي از اين سرمايه ها 
محروم بوديم اما الان بس��يار علاقه منديم آنها دوب��اره به صحنه هاي 

مختلف كشتي باز گردند. 
وي در پاسخ به سؤالي مبني بر اينكه آيا از حيدري به عنوان نايب رئيس 
فدراسيون كشتي استفاده خواهد كرد يا نه، گفت: شايد اين اتفاق بيفتد، 
البته يك هفته زمان مي خواهيم تا در اين باره تصميم بگيريم اما تلاش 
من اين است كه بزرگان كش��تي را در مديريت فدراسيون وارد كنم و 
حيدري نيز جزو بزرگان كشتي محسوب مي شود حضور اين افراد در 

فدراسيون به نفع كشتي است. 

وي همچنين با اشاره به بدهي بيش از 8 ميلياردي فدراسيون كشتي 
گفت: كار سختي را پيش رو داريم. از حقوق كارمندان و كاركنان خانه 
كشتي گرفته تا قرارداد مربيان كه همه را بايد طي برنامه ريزي پرداخت 
كرد. هر چند كه اين بدهي ه��ا كار را براي برنامه ريزي دش��وار كرده 
است اما الان ديگر وقت حرف زدن نيست بلكه بايد به جاي حرف زدن 
عملكردمان را نشان دهيم. اميدوارم با جذب منابع مالي پايدار بتوانيم 
كار را به خوبي پيش ببريم. رئيس فدراسيون كشتي در مورد عدم حضور 
عباس جديدي در جلسه مجمع انتخابات اين فدراسيون خاطرنشان 
كرد: به هر حال اين تصميمي است كه وزارت ورزش و سازمان بازرسي 
گرفته اند و من دخالتي در آن نمي كنم. فقط خوش��حالم كه انتخابات 

سالم برگزار شد و هيچ حرف و حديثي به وجود نيامد. 
رسول خادم كه نامزد شركت در انتخابات خزانه داري و هيئت اجرايي 
كميته ملي المپيك شده از صحبت در باره انتخابات كميته ملي المپيك 

خودداري كرد. 
   خادم به كارش آشناست 

نصرالله س��جادي، معاون ورزش قهرماني وزارت ورزش كه رياس��ت 
مجمع انتخاباتي فدراسيون كش��تي را بر عهده داشت، پس از انتخاب 
رسول خادم اظهار كرد: خادم از قهرمانان برجسته ماست و به كار خود 
آشنايي كامل دارد. به نظرم با توجه به مش��كلاتي كه در دو،  سه سال 
اخير فدراس��يون با آن مواجه بوده، كمك همه جامعه كشتي به خادم 
لازم اس��ت. كش��تي ورزش اول ماس��ت و وزارت ورزش و جوانان هم 
همين نگاه حمايتي را خواهد داش��ت تا بتوانيم در سطوح بين المللي 
به موفقيت برسيم.  معاون ورزش حرفه اي و قهرماني وزارت ورزش با 
اشاره به بي حاشيه بودن اين مجمع در خصوص حضور نيافتن عباس 
جديدي در جلسه گفت: جديدي قانون را رعايت كرد و اميدوارم همه 

ما تابع قانون باشيم. 
سجادي همچنين درباره صحبت هاي هادي ساعي و حضور هاشمي 
در فدراسيون تيراندازي گفت: ترجيح مي دهم راجع به مسئله ساعي 
چيزي نگويم. نماينده سازمان بازرسي كل كشور مطالب قانوني را به 
س��اعي گفته بود. اما درباره انتخابات فدراس��يون تيراندازي و حضور 
سيدمهدي هاشمي بايد بگويم كه همه چيز برابر مقررات انجام مي شود. 
هاشمي براي رياست فدراسيون با توجه به بحث بازنشستگي از سازمان 
ورزش مجوز گرفته اس��ت. وي در خصوص اينكه با توجه به مشكلات 
مالي فدراسيون كشتي كمكي به اين فدراسيون خواهد شد، گفت: به 
طور مسلم ما آمده ايم تا مشكلات را حل كنيم اما فقط كشتي در دستور 
كار ما نيس��ت. خيلي از فدراسيون ها مش��كل دارند و بايد اين مسائل 
بررسي و حل شود. اما در آينده با برنامه ريزي كه صورت خواهد گرفت 

به مشكلات رسيدگي خواهيم كرد. 

صدر جدول آبی شد
ناكامی دوباره تراكتور در تبريز، هت تريك بی سر و صدای سپاهان   

منتظري ماندني نبود. اين را هم فتح اله زاده مي دانست و هم قلعه نويي. 
از ابتدا هم قرارشان همين بود. پژمان در استقلال مي ماند اگر پيشنهاد 
خارجي نداشت. اما در صورت رسيدن پيشنهاد خارجي، او مي توانست 
بدون هيچ مشكلي از جمع آبي پوشان جدا شود. اين بند در قرار داد او 
هم ذكر شده بود. زمزمه هاي اين جدايي از نيم فصل آغاز شد اما نه فتح 
اله زاده آن را جدي گرفت و نه قلعه نويي. يعني در واقع تصور مي كردند 
مي توانند او را به ماندن راضي كنند. اما پيشنهاد تيم اماراتي آنقدر بالا 
بود كه نتوان به آن نه گفت، يك ميليون و 500 هزار دلار رقمي است 
كه حتي در فوتبال ميلياردي ايران هم كه اعداد و ارقامش بي حساب 
و كتاب يك رقم رويايي و بسيار دور از دسترس است اما در كشورهاي 
حاشيه خليج هميشه فارس، رقمي است كه دستيابي به آن كار چندان 
س��ختي نيس��ت. حتي اگر اين قرارداد با تيمي بسته ش��ود كه امكان 

سقوطش به ليگ دسته پايين تر هم وجود دارد!
اين رقم اما تنها منتظري را تحت تأثير قرار نداد و فتح اله زاده را هم به 
هيجان وا داشته، به طوري كه حالا مديرعامل آبي پوشان پايتخت به 

دنبال دريافت 20 درصد از مبلغ اين قرارداد نجومي است.
البته روي حرف هاي فتح الله زاده كه يك روز مي گويد به منتظري 900 
ميليون تومان در طول اين مدت داده و وقتي صداي بازيكنان تيمش 
در مي آيد آن را تكذيب مي كند، خيلي نمي توان حس��اب كرد اما او به 
عنوان مديرعامل استقلال مدعي اس��ت در قرار داد منتظري آمده در 
صورت جدايي 20 درصد از قرارداد او به باش��گاه مي رسد. هر چند كه 
او در خصوص ديگر بندهاي اين ق��رارداد نيز ادعاهاي جالبي مي كند، 
مثل اينكه » منتظري در قراردادش هيچ شرطي را هم براي استقلال 
نگذاشته بود و اگر ما به جدايي او رضايت داديم، از بعد اخلاقي و وجداني 
بود چراك��ه در ابتداي فصل او گفته بود كه نيم فصل از اس��تقلال جدا 
مي شود. « حال آنكه برخلاف ادعاي فتح اله زاده، در قرارداد منتظري 
قيد شده بود كه در صورت داشتن پيشنهاد خارجي، مي تواند نيم فصل 
بدون هيچ مشكلي از استقلال جدا شود. اما آنچه امروز و در پي جدايي 
قطعي منتظري كه تا لحظه آخر از سوي مسئولان استقلال تكذيب و 
رد مي شد جالب توجه به نظر مي رس��د، ادعاي جديد فتح اله زاده در 

خصوص 20 درصد از قرارداد منتظري است.
به نظر مي رس��د فتح اله زاده حالا كه ديگر دس��تش ب��راي بازگرداندن 
منتظري به جايي بند نيست و طبق مفاد قراردادي كه با اين بازيكن بسته 
بايد به جدايي او از اس��تقلال گردن نهد و چاره اي جز اين ندارد، اميدوار 
است بتواند به هر روشي كه شده 20 درصد از قرارداد اين بازيكن را به سود 
استقلال تصاحب كند. حال آنكه او زماني كه بندهاي قرارداد با منتظري 
را تنظيم مي كرد، هرگز به اين مس��ئله كه در صورت جدايي اين بازيكن 
20 درصد از قرارداد او بايد به باشگاه استقلال برسد اشاره اي نكرده و با اين 
حساب تلاش او در اين زمينه بيهوده خواهد بود و تنها مي تواند زمينه ساز 
بروز حاشيه اي جديد براي استقلال و درگيري او با منتظري باشد. درگيري 
كه با توجه به قرارداد منتظري با استقلال، ) نه قراردادي كه فتح الله زا ده 
از آن حرف مي زند. ( به سود فتح اله زاده تمام نخواهد شد و تنها درگيري 

تازه اي به درگيري هاي مديرعامل استقلال اضافه خواهد كرد.

سكان مديريت كشتي در دست يك كشتي گير  
خادم رئيس فدراسيون شد

چشم طمع به قرارداد منتظري

دنيا حيدري

امتياز باخت مساوي برد بازی نام تيم 
41 3 6 12 21 استقلال 1 
40 4 5 12 21 پرسپوليس 2 
39 4 6 11 21 فولاد 3 
38 3 8 10 21 نفت تهران 4 
36 3 9 9 21 سپاهان 5 
35 3 9 9 21 تراكتورسازي 6 
29 6 8 7 21 سايپا 7 
28 8 5 8 21 ملوان 8 
23 8 8 5 21 گسترش فولاد 9 
23 8 8 5 21 استقلال خوزستان 10 
22 8 8 5 21 داماش گيلان 11 
19 12 4 5 21 صباي قم 12 
18 11 6 4 21 راه آهن سورينت 13 
17 10 8 3 21 ذوب آهن 14 
16 7 13 1 21 مس 15 
1116 7 3 21 فجر سپاسي 16 

جدول رده بندي ليگ برتر فوتبال

آرزوي موفقيت در برزيل در آغاز سال نو
سرمربي تيم ملي فوتبال موفقيت ايران در جام جهاني برزيل و محقق شدن 
خواسته هايش در تيم ملي را مهم ترين آرزويش در لحظه تحويل سال عنوان 

كرد. كارلوس كرش براي تعطيلات سال نو ميلادي 
به مرخصي رفته و روز سه شنبه به ايران برمي گردد. 
كرش با اشاره به بازي هاي سخت پيش رو گفت: 7 
ژانويه به ايران برمي گردم. من 10 ماه پيش برنامه 
آماده سازي تيم ملي را آماده كردم و به فدراسيون 
دادم، حالا بايد ببينيد فدراسيون در اين مدت چه 
تلاشي براي محقق ش��دن اين برنامه ها انجام داده 
است. در لحظه تحويل سال از خدا خواستم بتوانم 
با تيم ايران در ج��ام جهاني برزيل موفق باش��م و 
همينطور خواسته هايم براي تيم ملي محقق شود. 
با شروع سال جديد آرزو كردم بتوانم بازيكنان تيم 
ملي را در اختيار داشته باشم تا بدون دغدغه  تيم 
ايران را براي حضور در جام جهاني برزيل آماده  
كنم. برنامه ريزي هاي ما در گرو اين مسئله است 
و حتي اگر بازيكنان به صورت نصفه و نيمه در 

اختيار ما باشند اصلا خوب نيست. 

وحيد صابري

تكذيب پرداخت900ميليوني به پژمان
علي فتح الله زاده يك بار ديگر از جدايي پژمان منتظري ابراز ناراحتي كرد. 
مديرعامل استقلال در جمع بازيكنان تيمش ادعايش مبني بر پرداخت 
بدهي اين بازيكن را كه در برنامه ورزش از نگاه دو مطرح 
كرد تكذيب ك��رد:  از تلاش ها، غيرت و جنگندگي 
شما در زمين تش��كر مي كنم و اميدوارم به همين 
روند بتوانيم تا پايان ليگ ادامه دهيم. به شايعات 
اخير اصلاً توجه نكنيد. اينكه برخي از رسانه ها 
عنوان كردند باشگاه استقلال 900 ميليون 
تومان به منتظري داده اص��لا صحت ندارد. 
منتظري در قراردادش هيچ ش��رطي را هم 
براي استقلال نگذاشته بود و اگر ما به جدايي 
او رضايت داديم، از بعد اخلاقي و وجداني 
بود چراكه در ابتداي فصل او گفته بود كه 
نيم فصل از استقلال جدا مي شود. قلعه نويي در 
نيم فصل به ما يك مدافع ايراني را پيشنهاد داده بود 
و اگر پژمان منتظري زودتر و در نيم فصل مي گفت 
كه از استقلال جدا مي شود حتماً يك بازيكن را به 

عنوان جايگزين او انتخاب مي كرديم. 

لژيونر شدم تا در جام جهاني حضور داشته باشم
پژمان منتظري پيوستن به تيم ام صلال را بهترين تصميم خواند. مدافع استقلال سرانجام پس از حواشي 
فراوان از جمع آبي پوشان جدا شد و به قطر رفت. منتظري در نشست خبري كه باشگاه قطري برايش 
ترتيب داده بود گفت: از اينكه به ام صلال پيوسته ام خوشحال هستم. بعضي از بازي هاي اين تيم را در 
نيم فصل نخست ليگ س��تارگان قطر نگاه كردم. جايگاهي كه ام صلال در جدول 
رده بندي دارد اصلا شايسته اين تيم نيست. تمام تلاش خود را مي كنم كه اين تيم 
را به جايگاهي كه شايسته آن است برسانم. به توانايي هاي خود ايمان دارم. شك 
نكنيد كه خط دفاعي ام الصلال در نيم فصل دوم عملكردي متفاوت خواهد 
داشت. من پيشنهاداتي از شرق و غرب آسيا داشتم، اما با شرايطي كه 
در استقلال و تيم ملي داشتم نمي توانستم با اين پيشنهادها موافقت 
كنم. از طرفي مي خواستم جايگاهي ثابت براي خود در تيم ملي ايران 
دست و پا كنم. ترجيح دادم كه در اين زمان مناسب لژيونر شوم. بر 
اين باورم كه زمان مناس��بي را براي لژيونر شدن خود انتخاب كردم. 

اميدوارم بتوانم در تيم جديدم بازي هاي خوبي را به نمايش بگذارم. 

ما نسل سوخته فوتبال بانوان هستيم
نيلوفر اردلان از تبعيض ميان ورزشكاران مرد و زن انتقاد كرد. ملي پوش تيم ملي فوتسال بانوان ايران 
مثل همه هم تيمي هايش منتظر دريافت پاداشي است كه كفاشيان قولش را داده است: دو سكه اي را كه 

قرار بود به عنوان پاداش بدهند هنوز دريافت نكرده ايم. البته آقاي كفاشيان دستورش را از 
وزارت ورزش گرفته است اما من ترجيح مي دهم صحبتي نكنم چون وقتي درباره پاداش 

حرفي مي زنيم، پاسخشان اين است كه به ما زمان بدهيد. چرا وقتي ورزشكاران مرد به 
مسابقه اي مي روند و مقام مي آورند، همان زمان پاداششان داده مي شود. من هميشه 

گفته ام كه بانوان با عشق در رشته فوتبال و فوتسال حضور دارند و معتقدم كه ما 
نسل سوخته فوتبال بانوان هستيم مانند قديمي هاي فوتبال مردان كه مي گويند 
ما نسل سوخته ايم؛ ما را به مراسم تجليل دعوت كردند اما حتي اسم بازيكنان 
را نخواندند. خواسته من اين است كه مديران ارشد ورزش حداقل امكاناتي را 
برايمان فراهم كنند كه شرايط دشوار را كمي راحت تر تحمل كنيم. وقتي بانوان 
با اعتقادات خود در مس��ابقات بين المللي شركت مي كنند و تحسين همه را بر 

مي انگيزند، پس بايد نگاه فني تري به ورزش بانوان وجود داشته باشد. 

سعيد احمديان
  ليگ برتر

مسي سه برابر رونالدو 
يكي از مديران بازاريابي ورزش��ي 
قيمت ليونل مسي را سه برابر قيمت 
رونالدو اعلام كرد.  جراردو مولينا از 
مديران شركت اروپايي – امريكايي 
اس��پورت ماركتينگ قيمت مسي 
را 400 ميليون ي��ورو اعلام كرد و 
مدعي شد يك باش��گاه سرشناس 
اروپايي حاضر است براي جذب او اين رقم را پرداخت كند. مولينا 
ادامه داد: مسي با اين پيشنهاد مواجه شد اما ترجيح داد كه به آن 
پاس��خ ندهد. وي همچنين در خصوص مبلغ كريستيانو رونالدو 

مبلغ او را بين 150 تا 160 ميليون يورو برآورد كرد. 

آلمان قهرمان جام جهاني!
يك پيشگوي سرشناس مكزيكي از 
شانس بالاي تيم ملي فوتبال آلمان 
براي قهرماني در جام جهاني 2014 
برزيل خبر داد. واسكه آلبا كه لقب 
جادوگر ب��زرگ را دارد چهار تيمي 
را كه بيشترين ش��انس قهرماني را 
در جام جهاني برزيل دارند معرفي 
كرد كه نكته جالب در اين خصوص عدم وجود نام آرژانتين در بين 
اين چهار كشور است. آلمان، برزيل، اسپانيا و هلند چهار كشوري 
هستند كه به گفته اين پيشگو به ترتيب ش��انس تصاحب جام را 
دارند.  آلبا همچنين سال 2014 را براي بارسا خوش يمن ندانست. 

رونالدو را از دست نمي دهيم 
فلورنتينو  پرس، رئيس باشگاه رئال 
مادريد با رد پيش��نهاد پاري س��ن 
ژرمن ب��راي جذب رونال��دو اعلام 
كرد اجازه نخواهد داد رونالدو رئال 
را ترك كن��د. وي گفت: هيچ گونه 
مذاكره اي با پاري سن ژرمن درباره 
رونالدو نداشته ام، خبر جدايي او از 
رئال كذب محض است و من هرگز اجازه نمي  دهم او رئال را ترك 
كند. لازم به ذكر است پاري س��ن ژرمن با مالكان قطري خود به 
يكي از ثروتمندترين باشگاه  هاي  جهان تبديل شده و سخت به 

دنبال جذب رونالدو و مسي است. 

رقابت هاي فوتبال باشگاهي بعد از تعطيلي سال نو ميلادي دوباره از 
سر گرفته شد. ايتاليا، آلمان،  اسپانيا و فرانسه با از سر گيري مسابقات 
باش��گاهي خود با س��رعت و دقت خود را آماده روزهاي پاياني اين 
مسابقات و مهيا شدن براي جام جهاني مي كنند اما در آغاز رقابت هاي 
باشگاهي تقريبا تمام نگاه ها متوجه ايتاليا و كالچو است. جايي كه قرار 
است امشب يوونتوس صدرنشين ميزبان آ اس رم رده دومي در سري 
A باشد.  يووه در حالي امشب مقابل ميهمان خود قرار مي گيرد كه 
در حال حاضر با 46 امتياز صدرنشين است و اختلافي پنج امتيازي با 
رم دارد كه در صورت پيروزي اين اختلاف به عدد هشت مي رسد اما 
مشكل اينجاست كه رم بر خلاف يووه كه يك شكست را در كارنامه اين 
فصل خود دارد هنوز شكست نخورده بنابر اين پيروزي شاگردان كونته 
علاوه بر افزايش فاصله تابوي شكست ناپذيري را نيز در هم مي شكند و 
رم نيز نمي خواهد ببازد تا از كورس جا نماند،  بنابر اين بيراه نيست اگر 

عنوان شود ديدار دو تيم يك بازي شش امتيازي است. 
   بازيكنان يووه آماده شكست رم

جورجو كيليني مدافع يوونتوس در خصوص رويارويي تيمش با رم 
مي گويد: رم فصل بسيار خوبي را پشت سر مي گذارد تا الان در هيچ 

ديداري شكست نخورده اس��ت،  اما ما آماده ايم تا اولين باخت را به 
اين تيم تحميل كنيم. بي صبرانه در انتظار اين بازي هستم. فرناندو 
يورنته مهاجم اسپانيايي يووه هم تيمش را پيروز بازي امشب معرفي 
مي  كند: ما به ثبات لازم رسيده ايم و مي خواهيم با پيروزي مقابل رم 
ثابت كنيم شايس��تگي قهرماني در فصل جاري را داريم.  وي ادامه 
داد: ما در تمام بازي ها براي پيروزي به ميدان مي رويم و با نام حريف 

كاري نداريم البته ديدار س��ختي برابر رم پيش رو داريم، رم در اين 
فصل نتايج بسيار خوبي كسب كرده، اما ما هم كاملاً هماهنگ و آماده 
هستيم و تنها به پيروزي فكر مي كنيم. بازي در خانه ما انجام مي شود 

پس بايد پيروز شويم.
   توتي: شك نكنيد مي بريم

در سوي مقابل اما فرانچسكو توتي، كاپيتان مقتدر رم نيز از پيروزي 
تيمش مقابل صدرنشين رقابت ها مي گويد: »در فصل جاري بزرگان 
فوتبال ايتاليا را شكست داده ايم و تنها يووه باقي مانده است. ما اصلاً به 
مساوي فكر نمي كنيم چرا كه مساوي براي ما با باخت فرقي نخواهد 
داشت بنابر اين تمام تلاش خود را به كار مي بريم تا سه امتياز حساس 
اين ديدار را به دست آوريم.  توتي با مقايسه دو تيم ادامه داد: از نظر 
فردي ما بهتر از آنها هستيم، اما از نطر تيمي و كار گروهي آنها سرتر از 
ما هستند. بازيكنان يووه مدت هاست كه در كنار هم بازي مي كنند آنها 
به هماهنگي لازم با هم رسيده اند. يوونتوس در دو فصل اخير قهرمان 
شده و اين به بازيكنان اين تيم اعتماد به نفس مي دهد. اميدوارم كه 
بتوانيم در اين ديدار حساس به پيروزي برسيم و سه امتياز را به دست 

آوريم، شك نكنيد كه ما فقط براي پيروزي به ميدان مي رويم. 

يوونتوس- رم بازي 6 امتيازي 
آغاز رقابت هاي فوتبال باشگاهي در اروپا  فريدون حسن 

    فوتبال جهان

پايان مهلت ثبت نام انتخابات كميته ملي المپيك
هم علي آبادي آمد هم هاشمي طبا

مهلت تعيين ش��ده براي اعلام آمادگي كانديداه��اي مجمع انتخاباتي 
كميته ملي المپيك در حالي به پايان رسيد كه در مجموع 41 نفر براي 
حضور در اين انتخاب��ات ثبت نام كردند ت��ا در انتخابات 30 دي تكليف 
مديران جديد كميته ملي المپيك مشخص شود.  علي مرادي، محمود 
خس��روي وفا، مصطفي هاش��مي طبا، محمد جعفر كامبوزيا، فضل الله 
باقرزاده، محمدرضا داورزني، كيومرث هاشمي، الهه احمدي، محمد علي 
آبادي، بهرام افشارزاده، مهدي كرباسيان براي پست رياست كميته ملي 
المپيك ثبت نام كرده اند.  مهدي علي نژاد، علي مرادي، اصغر رحيمي، 
محمدرضا داورزني ارميان، كيومرث هاشمي، محمد علي آبادي، بهرام 

افشارزاده هم براي دبيركلي كميته ملي المپيك نام نويسي كرده اند. 


